
Katarzyna Zarpbska

Radna Rady Miasta Woclawek

Wloclawek, dnia 31 stycznia 2018 r.

Sz.P.

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacj a

W imieniu mieszkaric6w Wloclawka zwracam sip z uprzejm4 pro6b4 o przeglqd stanu

zdrowotnego drzew rosn4cych przy ul. Bechiego. JeZeli w wyniku przeprowadzonej wizji

okaZe siE, 2e drzewa s4 w zlym stanie fitosanitam)'rn, proszQ o pilne podjgcie odpowiednich

dzialan.

Z powa2aniem

tQkvy*o &t4l*
Katarzyna Zarqbska


